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MESTSKÉ   ZASTUPITEĽSTVO   V  ŽELIEZOVCIACH 
 

Zápisnica  

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

 

Prítomní:  podľa pripojenej prezenčnej listiny  

 

Poslanci prítomní :   12 poslancov 

 

 

Bod č. 1. Otvorenie 

 

     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach otvoril a viedol primátor 

mesta, Ing. Ondrej Juhász, ktorý privítal všetkých prítomných na 25. zasadnutí 

mestského zastupiteľstva. 

 

     Primátor mesta konštatoval, že z 12 poslancov je prítomných na začiatku zasadnutia     

všetkých 12 poslancov, preto mestské zastupiteľstvo vyhlásil za uznášaniaschopné.  

 

Primátor požiadal o doplnenie programu rokovania o bod: „Návrh na zriadenie 

vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta na ul. Komenského 

(SLOBODÁREŇ)“  

a navrhol tento bod zaradiť pod číslo 5 b) programu rokovania.  

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k doplneniu programu rokovania vyjadrili.  

 

Poslanci nemali námietky voči doplneniu programu rokovania, preto sa pristúpilo 

k hlasovaniu.  

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 12 poslancov                                                                                                                                   

Za:  12 poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

Doplnenie programu rokovania bolo schválené. 

 

Následne primátor mesta vyzval poslancov mestského zastupiteľstva 

k pripomienkovaniu programu.  

Poslanci nemali pripomienky k programu rokovania, preto sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 12 poslancov                                                                                                                                   

Za:  12 poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

Program rokovania s doplnením bodu č. 5 b) bol schválený.  
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Bod č. 2. Voľba návrhovej komisie 

 

     Poslancom bol predložený návrh primátora mesta na zloženie návrhovej komisie 

nasledovne: 1.Ladislav SOKOL, poslanec MsZ, 2. Norbert RÁK, poslanec MsZ,                 

3. Miroslav KRIŠKA, poslanec MsZ 

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k zloženiu návrhovej komisie vyjadrili. 

Zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky k zloženiu návrhovej komisie, preto jej 

zloženie bolo dané na odsúhlasenie.     

  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní:  12 poslancov 

Za: 12  poslancov                                                                                                                                                                                                                                                        

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

Návrhová komisia bola schválená. 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení primátorom mesta, poslanci MsZ, Ing. Ľudovít 

BAKA a Mgr. Marek KEPKA. 

 

 

Bod č. 3. Návrh VZN č. 3/2021 o prijímaní detí na predprimárne vzdelávanie 

v materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce 

 

Návrh VZN č. 3/2021 o prijímaní detí na predprimárne vzdelávanie v materskej 

škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce predkladá písomne vedúca 

oddelenia finančného a hospodárenia školských zariadení. Tvorí prílohu č.1 tejto 

zápisnice a bol doručený všetkým poslancom. 

 

Primátor vyzval poslancov aby sa k bodu vyjadrili. Poslanci k bodu nemali žiadne 

pripomienky.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Želiezovce č. 3/2021 o prijímaní detí na predprimárne vzdelávanie v materskej 

škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Želiezovce č. 3/2021 o prijímaní detí               

na predprimárne vzdelávanie v materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Želiezovce. 
 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



746 

 

Bod č. 4. Prerokovanie žiadosti Mgr. Z. Michlovej o odkúpenie pozemku 

v záhradkárskej osade „Medzijarky“ 

 

Prerokovanie žiadosti Mgr. Z. Michlovej o odkúpenie pozemku v záhradkárskej 

osade „Medzijarky“ predkladá písomne vedúci oddelenia správy mestského majetku 

a služieb. Materiál k prerokovaniu žiadosti tvorí prílohu prílohou č.2 tejto zápisnice. 

Poslancom bol materiál doručený. 

Primátor vyzval poslancov aby sa k bodu vyjadrili. Poslanci nemali žiadne otázky ani 

pripomienky k tomuto materiálu. 

 

     Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Prerokovanie 

žiadosti Mgr. Z. Michlovej o odkúpenie pozemku v záhradkárskej osade “Medzijarky”“ 

  

A) vyhlasuje 
v zmysle geometrického plánu č. 69/2019 vyhotoveného Anastáziou Gúdorovou dňa 

26.10.2020 a úradne overeného na katastrálnom odbore Okresného úradu v Leviciach 

dňa 3.11.2020 pod č. 1108/2020 novovznikajúcu parc. C-KN č. 1627/99 – ostatná 

plocha o výmere 229 m
2
, ktorá vzniká z parc. C-KN č. 1627/93 – zastavané plochy o 

výmere 3 367 m
2
, vedenej katastrálnym odborom Okresného úradu Levice v obci 

Želiezovce, v k. ú. Želiezovce na LV č. 1, vo vlastníctve mesta Želiezovce v celosti 

(1/1) za majetok prebytočný,  

  

B) ukladá 
oddeleniu správy mestského majetku a služieb 

      zverejniť podľa textu materiálu zámer mesta Želiezovce odpredať v zmysle 

geometrického plánu č. 69/2019 vyhotoveného Anastáziou Gúdorovou 

novovznikajúcu parc. C-KN č. 1627/99 – ostatná plocha o výmere 229 m
2
, podľa 

§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení t. j.         

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, v prospech p. Mgr. Z. Michlovej a jej manžela 

p. Jozefa Michlu, bytom Kuraľany 118 za cenu 1 €/m
2
 (t. j. 229 € spolu), ktorá bude 

splatná do 10 dní po uzavretí zmluvy. Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva         

v záujme žiadateľky a jej manžela zosúladiť skutočný stav ohľadom nimi užívanej 

nehnuteľnosti so stavom vedeným v katastri nehnuteľností. 

  

      pripraviť návrh znenia kúpnej zmluvy a predložiť ho na schválenie MsZ 

 v Želiezovciach. 

 

Termín: máj 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Bod č. 5 a). Prerokovanie žiadosti spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o. 

o zapísanie vecného bremena „in rem“  

 

Prerokovanie žiadosti spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o. o zapísanie vecného 

bremena „in rem“ predkladá písomne vedúci oddelenia správy mestského majetku 

a služieb. Materiál k prerokovaniu žiadosti tvorí prílohu prílohou č.3 tejto zápisnice. 

Poslancom bol materiál doručený.  

 

Primátor vyzval poslancov aby sa k bodu vyjadrili. 

 

Ladislav SOKOL, poslanec MsZ: sa opýtal, na ktoré parcely sa vzťahuje vecné 

premeno?  

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku: upresnil, že ide o parcely 

od bývalého bitúnku, bodom napojenia je vysoký stožiar, parcela vedľa pozemkov        

p. Bócza a smerom na Mikulu vedľa hrádze, ukončuje sa to ešte v katastri Želiezovce. 

V minulosti tam bola vytvorená parcela v katastrálnom území Želiezovce, kde sa 

zakopal vysokonapäťový kábel. Je to vlastne medzi pozemkami pána Bócza a medzi 

hrádzou. 

 

Ladislav SOKOL, poslanec MsZ: sa uisťoval, či sa ide o šírku 2-3 m až po elektráreň? 

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku: upresnil, že s týmto 

uznesením zriaďujeme vecné bremeno od bitúnku, popri hrádzi, ale cez hrádzu už nie je 

možné zriadiť vecné bremeno, keďže ide o parcely „E“ a pri nich nie je zatiaľ možnosť 

na zriadenie vecného bremena.   

  

Ing. Ľudovít BAKA, poslanec MsZ: sa spýtal ako je možné, že až teraz sa rieši 

zriadenie vecného bremena. 

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku: odpovedal, že až teraz 

mesto obdržalo žiadosť od prevádzkovateľa na zriadenie vecného bremena.. Ten kábel 

tam mohli zakopať v zmysle vydaného stavebného povolenia. Teraz si chcú zabezpečiť 

právnu istotu, aby sa na tých pozemkoch nič neudialo, aby ten kábel bol chránený 

keďže ide o vysokonapäťový kábel. Predpokladám, že v budúcnosti, keď sa dajú aj iné 

pozemky v blízkosti MVE do poriadku, budú žiadať mesto o zriadenie vecného 

bremena aj na ďalších pozemkoch, ktoré mesto vlastní, keďže kábel prechádza aj cez 

pozemky ktoré mesto nevlastní.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: upresnil, že väčšina vecných bremien sa týka 

podzemných vedení, ktoré sú postavené legálne na základe stavebných povolení. 

Budúci prevádzkovateľ chce mať istotu, že sa na týchto pozemkoch nebude stavať 

a bude mať voľný prístup v prípade poruchy.  

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Návrh na zápis 

vecného bremena „in rem“ na pozemkoch vo vlastníctve mesta v prospech MVE 

ŽELIEZOVCE, s. r. o.“ 
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A.) schvaľuje 
zámer na zápis vecného bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 

ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v 

prospech spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o., so sídlom: Budyšínska č. 36, 831 02 

Bratislava, IČO: 46567275, 

  

Obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Želiezovce: 

a)    strpieť na nasledujúcich pozemkoch vo vlastníctve mesta Želiezovce  

  

k. ú. Želiezovce:  parc. C - KN č. 779/42  – záhrada o výmere 45 m
2
,  

parc. C - KN č. 779/37  – ostatné plochy o výmere 78 m
2
.
 
 

k. ú. Mikula:  parc. C - KN č. 2595  – zastavané plochy o výmere 5359 

m
2
. 

  

v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 5/2021 vyhotovenom dňa 4.2.2021 

geodetickou kanceláriou URBAN-LAUKO, s. r. o. a úradne overenom na katastrálnom 

odbore Okresného úradu v Leviciach dňa 9.3.2021 pod č. 163/2021 

  

umiestnenie, uloženie, prevádzkovanie, nerušené užívanie, opravu, údržbu, kontrolu, 

demontáž, rekonštrukciu, modernizáciu alebo stavebné zmeny inžinierskej stavby – 

elektrickej prípojky – 22 kV VN káblu, vrátane všetkých súčastí a príslušenstva a s tým 

súvisiacu činnosť, strpieť právo vstupu a vjazdu na uvedené pozemky motorovými, 

nemotorovými vozidlami príp. technickými strojmi aj peši a to len v nevyhnutnom 

rozsahu a po nevyhnutne potrebný čas. 

  

b)   Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“. 

c)    Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu vo výške 750 €. 

d)   Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú. 

  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v snahe spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. 

o. zosúladiť stav vedený katastrálnym odborom Okresného úradu Levice s existujúcim 

skutočným stavom vzniknutým dodatočne prebiehajúcou výstavbou cyklotrasy  

v predmetnom území. 

  

B.) ukladá 
oddeleniu správy mestského majetku a služieb zverejniť zámer na zápis vecného 

bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech spoločnosti MVE 

ŽELIEZOVCE, s. r. o., so sídlom: Budyšínska č. 36, 831 02 Bratislava, IČO: 46567275, 

podľa textu materiálu a na najbližšie zasadnutie MsZ v Želiezovciach predložiť znenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena na schválenie.  

 

Termín: máj 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb  

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 5 b). Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve 

mesta na ul. Komenského (SLOBODÁREŇ) 

 

Prerokovanie návrhu na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve 

mesta na ul. Komenského (SLOBODÁREŇ) predkladá vedúci oddelenia správy 

mestského majetku a služieb. Materiál bol poslancom doručený a tvorí prílohu č. 4 tejto 

zápisnice.  

 

Primátor požiadal vedúceho správy mestského majetku aby stručne zopakoval podstatu 

tohto bodu.  

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku: zhrnul, že týmto 

materiálom sa upravuje uznesenie z januára 2021 ktorým sa odsúhlasilo zriadenie 

vecných bremien v prospech spoločnosti DYNAMIK, nakoľko sa momentálne 

zosúlaďujú nejaké právne detaily v zmluve so Západoslovenskou distribučnou a medzi 

spoločnosťou DYNAMIK a tiež medzi Mestom Želiezovce a spoločnosťou 

DYNAMIK. Je potrebné upraviť pôvodné uznesenie tak ako je uvedené v materiály, ide 

len o jednu právnu záležitosť a to o zriadenie vecného bremena, je potrebné odsúhlasiť 

v znení „in personam“ namiesto „in rem“ ako to bolo odsúhlasené v januári.   

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa opýtal či sa prijatím tohto uznesenia bude 

predlžovať termín odovzdania bytovky, alebo ostane termín na jún? 

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku: odpovedal, že sa týmto 

nepredlžuje, ani sa nepredlžoval termín. V tejto veci je viacero aktérov, Mesto 

Želiezovce, Západoslovenská distribučná, DYNAMIK, Ministerstvo dopravy                  

a Slovenská správa ciest. Čo sa týka Slovenskej správy ciest, dostal informácie             

od spoločnosti DYNAMIK, že sa od januára nevedia dopracovať k tomu aby sa 

potrebné zmluvy podpísali. Aj tam prebiehajú nejaké úpravy v zmluve, aj zmeny 

vedenia. Preto sa predlžujú nejaké lehoty podpisov zmlúv. Stavebné povolenie nebude 

vydané pokiaľ nebudú všetky právne veci dané do poriadku.  

 

Ing. Kazimír Kovács, poslanec MsZ: upresnil, že elektrika bude v objekte zavedená       

až keď spoločnosť DYNAMIK doručí papiere do Západoslovenskej distribučnej, a doba 

plynutia realizácie je do 365 dní od odovzdania všetkých dokladov. Momentálne musí 

DYNAMIK predložiť do Západoslovenskej distribučnej všetky dokumenty a následne 

po doručení začne plynúť tá lehota 365 dní. Buďme optimisti, ak do konca roka sa  

zavedie elektrika sa môžeme tešiť.  

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku:  dodal, že sa rokuje so 

spoločnosťou DYNAMIK. V optimálnom prípade keď do konca júna aj Slovenská 

správa ciest, alebo Ministerstvo dopravy podpíše zmluvy je reálne, že bude v júni 

vydané stavebné povolenie. Po vydaní stavebného povolenia, spoločnosť DYNAMIK 

plánuje vyrokovať v Západoslovenskej distribučnej podmienky týkajúce sa fyzickej 

realizácie rozšírenia distribučnej siete.   

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: dodal, že je pre nás ponaučenie, že pôvodne 

stanovené termíny dokončenia stavieb  nie je možné dodržať, keďže tieto byty mali byť 
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ako darček pre občanov k Vianociam. Platí to už od doby ako sme stavali obchodné 

centrum, trvalo to viac ako tri roky od vtedy ako sme tu na zastupiteľstve aj spolu 

s investorom prehlásili, že bude centrum postavené. Druhou vecou je že sme mali 3 

mesiace peniaze a odsúhlasený projekt na rekonštrukciu mestského úradu a zahájili sme 

ju o tri roky neskoršie. Do dnešného dňa sú nedotiahnuté financovania zo strany 

poskytovateľov. Podobnými prípadmi začínajú byť kaštieľ a kanalizácia.  

Na týchto prípadoch vidieť, aká dlhá je cesta od momentu úspešnosti projektov k 

realizácii.   

 

Ladislav Sokol, poslanec MsZ: sa vyjadril, že ohľadom súčasnej situácie spojenej 

s rozdelením bytov  slobodárne by mali byť zverejnené informácie, keďže občania sa 

informujú aj priamo u poslancov, aby si v tomto roku nerobili zbytočné nádeje.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Návrh  

na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta na ul. Komenského 

(SLOBODÁREŇ)“ 

 

A.) r u š í 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Želiezovce č. 11/2021 zo dňa 4.2.2021, 

 

B.) s ch v a ľ u j e 

zámer na zriadenie vecného bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle      

§ 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s., so sídlom: 

Čulenova č. 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518 

 

 

Obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Želiezovce: 

a) strpieť na nasledujúcich pozemkoch vo vlastníctve mesta Želiezovce  

 parc. C-KN č. 2377 – ostatná plocha o výmere 1 873 m
2
, 

 parc. C-KN č. 221/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 011 m
2
, 

 parc. C-KN č. 2407/16 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 12 556 m
2
, 

vybudovanie, uloženie a prevádzkovanie zariadení ZsD, a. s. (podzemné NN a VN 

vedenia na ulici Komenského). 

 

b) Vecné bremeno sa zriaďuje „in personam“. 

c) Vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne. 

d) Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v rozšírení infraštruktúry na území mesta 

Želiezovce zo strany a na náklady vlastníka a investora stavby BD 19 B. J. na ulici 

Komenského v Želiezovciach (budova býv. Slobodárne). 

 

C.) u k l a d á 

oddeleniu správy mestského majetku a služieb zverejniť zámer na zriadenie vecného 

bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech spoločnosti Západoslovenská 

distribučná, a. s., so sídlom: Čulenova č. 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518, podľa 

textu materiálu.  
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Termín: máj 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 6. Informácia o stave prípravy výstavby nájomných bytov v lokalite pod 

nemocnicou a návrh na odsúhlasenie ďalšej lokality na výstavbu NB v k. ú. Svodov  

 

Prerokovanie bodu č. 6. Informácia o stave prípravy výstavby nájomných bytov 

v lokalite pod nemocnicou a návrh na odsúhlasenie ďalšej lokality na výstavbu NB        

v k. ú. Svodov predkladá vedúca oddelenia výstavby, územného plánovania a životného 

prostredia písomne. 

Materiál k tomuto bodu bol poslancom doručený a tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice. 

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k materiálu vyjadrili. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa opýtal ohľadom priestorov „pod nemocnicou“, 

aby sa predišlo podobným problémom ako bolo uvedené v predošlom bode, čo sa týka 

preloženia vedení vysokého napätia. Aký je plán v tomto prípade, ako sú pozemky 

v lokalite „pod nemocnicou“ pripravené. Tiež sa zaujímal o to kedy bude pripravený 

pozemok na realizáciu. 

   

Ing. Emese Gubíková, vedúca oddelenia výstavby a územného plánovania a životného 

prostredia: odpovedala, že v súčasnosti je pripravená projektová dokumentácia k 

územnému konaniu. Na základe tohto územného konania bude projekt pre stavebné 

povolenie a už k stavebnému povoleniu bude musieť mať investor iné právo k pozemku, 

napríklad právo vecného bremena. Táto problematika príde na rad pred stavebným 

povolením. V súčasnosti ešte nie je dokumentácia v takom stave aby bolo možné 

zriadenie vecného bremena.   
 

Ing. Kazimír Kovács, poslanec MsZ: doplnil, že projektová dokumentácia je 

vypracovaná v súlade s podmienkami Západoslovenskej distribučnej. Táto akcia sa 

dotýka okrajovo aj spoločnosti DYNAMIK, lebo tam je jedna distribučná trafostanica 

ktorá bude súčasťou preložky. Bude sa to robiť na 3 etapy, prvou bude preložka 

trafostanice, následne súbežne sa bude robiť kábel na slobodáreň a následne keď sa 

doriešia potrebné dokumentácie sa všetky vzdušné vedenia, celého dotknutého územia 

preložia do zeme. Distribučný rozvod sa nachystá tak aby bola v budúcnosti možnosť 

napojenia prípadnej ďalšej výstavby. Čo sa týka Svodova, napojenie bude naviazané na 

podanie žiadosti o rozšírenie distribučnej sústavy, kvôli nedostatočnej kapacite. V tomto 

prípade to bude mesto zastrešovať iba dokumentačne a finančne - čo sa týka výstavby a 

realizácie to bude riešiť Západoslovenská distribučná. V prípade, že chceme aby to išlo 

priebežne, musíme s tým začať pracovať teraz, keďže sú to zdĺhavé procesy, bude to 

trvať minimálne jeden rok.  
 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: zhrnul, že výstavba bytov má dostať zelenú, keďže je to 

základ rozvoja mesta. Územným plánom z roku 2002 máme vyhradenú lokalitu určenú 
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na bytovú výstavbu a priemyselný park. Na tomto území sa križujú dve veľké vedenia 

vysokého napätia. Keďže chceme túto plochu podľa územného plánu využiť, musíme 

tieto vedenia preložiť do zeme. Po sérii rokovaní sme zahájili konanie. Na základe 

predpokladov toho čo by sme chceli v lokalite vybudovať, sme vyžiadali od 

Západoslovenskej distribučnej stanovisko.  Určili presné podmienky napojenia, presne 

podľa nich je pripravená projektová dokumentácia, ktorú zabezpečila Západoslovenská 

distribučná. Keďže ide o výstavbu, cca. 2/3 nákladov znáša Západoslovenská 

distribučná a zvyšok pôjde na ťarchu investora. V zákone sa doplnilo, že bytovú 

výstavbu je potrebné definovať ako verejno-prospešnú stavbu. Mesto má zadarmo 

možnosť zmeniť územný plán, preto by sme teraz doňho mali zakomponovať aj tieto 

stavby, ak dnes dané uznesenie odsúhlasíte. Na základe odsúhlasenia, verejno-

prospešnej stavby, sa vyhotovia štúdie podľa toho čo tam chceme vybudovať. Chceli by 

sme vybudovať moderné sídlisko, s dostatočnými parkoviskami, zeleňou a detskými 

ihriskami, ekologickú stavbu. Budeme hľadať dodávateľa, ktorý naplní našu žiadosť 

tým, že pripraví projektovú dokumentáciu, vybaví stavebné konanie, vyňatie, vybaví 

nenávratnú čiastku zo Štátneho fondu rozvoja bývania, postaví, ukončí a na konci nás 

zavolajú na ministerstvo na podpis, kde nám odrátajú nenávratnú čiastku a na zvyšnú 

časť nám dajú návratnú pôžičku, ktorú budú splácať budúci užívatelia. Mesto by do 

toho nemalo investovať nič okrem tej prekládky vzdušného vedenia. Čo sa týka 

Svodova, mesto musí prejaviť záujem o pomoc tejto mestskej časti. Je tam viac 

záujemcov o bytovú výstavbu, ktorí majú znemožnenú výstavbu, keďže rozvodné 

závody im nedávajú dostatočnú kapacitu, keďže im dávajú 16A. Mesto to vie vyriešiť 

tak, že odsúhlasíme zámer a na základe tohto impulzu rozvodný závod vstúpi do 

procesu aj so svojimi prostriedkami, jedna trafostanica by mala byť pred kaštieľom, 

druhá v cintoríne v svodovskej časti. Zahájenie výstavby bytov „pod nemocnicou“ by 

mohlo nastať v druhej polovici 2022, alebo na prelome 2022/2023, prípravná fáza trvá 

roky. Keď stanovujeme termíny nevymýšľame ich my, keby to bolo na mne najradšej 

by som začal hneď zajtra. Investori povedia či, kde, kedy a akou formou bude štátny 

fond rozvoja bývania.  

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: žiadal o doplnenie informácií či bude trafostanica 

pre slobodáreň jedna alebo dve samostatné?  

 

Ing. Kazimír Kovács, poslanec MsZ: odpovedal že trafostanice budú dve. Ohľadom 99 

bytov, sme dostali nejaké podmienky, následne bolo odvolanie, prerokovanie 

a vylobovali sme pre mesto lepšiu sumu, čo bude pre mesto značnou úsporou, ale 

všetko trvá nejaký čas. Vo Svodove má Západoslovenská distribučná v pláne stavať 

nové trafostanice ale v časovom horizonte 5-6 rokov. Keď my dáme impulz, že tam 

chceme stavať, tak oni ten zámer posunú ako prioritu a tým pádom my tým urýchlime 

veci a nebude nás to stáť nič viac.   

 

 

Ďalšie pripomienky k tomuto bodu neboli. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu 

A) berie na vedomie  

predloženú informáciu.  
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B) ukladá 

a) zahájiť práce na zmenách a doplnkoch územného plánu mesta na rozšírenie zoznamu 

verejnoprospešných stavieb vo funkčno priestorových zónach (FPZ) č. 4, 15 a 16 

v záujme výstavby nájomných bytov v lokalite pod nemocnicou a v k.ú. Svodov 

b) podať informáciu o priebehu prác na májovom zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

Želiezovce.  

Termín: v texte 

Zodpovedný: vedúca oddelenia výstavby, územného rozvoja a životného prostredia 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní:  12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 7.  Informatívna správa o zmene organizačnej štruktúry 

 

Prerokovanie bodu č. 7 Informatívna správa o zmene organizačnej štruktúry 

predkladá vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí písomne.  

Materiál k tomuto bodu bol poslancom doručený a tvorí prílohu č. 6 tejto zápisnice. 

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k materiálu vyjadrili. 

 

Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí: 

požiadala poslancov o sprostredkovanie ponuky práce, podmienkou je aby bol uchádzač 

z radov rómov s aspoň ukončeným neúplným stredoškolským vzdelaním alebo 

stredným odborným vzdelaním. Mesto môže prijať priamym výberom dvoch terénnych 

COVID pracovníkov. Hrubá mzda je 815,00 € a úrad vlády vykryje celú cenu práce na 

pracovné miesta.  

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: požiadal o informácie ohľadom zrušenia pracovného 

miesta – 123 -  referent voľnočasových aktivít. 

 

Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho sa sociálnych vecí: 

odpovedala, že  voľnočasové aktivity presúvame na oddelenie organizačno-správne 

a sociálnych vecí, konkrétne na referenta kultúry v prípade, že sa budú pandemické 

opatrenia uvoľňovať.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: upozornil, že vzhľadom k tomu že sa nahromadili 

investičné akcie komplikovaného charakteru, akým je kanalizácia a kaštieľ a všeobecne 

vzhľadom k poddimenzovanému stavu zamestnancov na oddelení výstavby a životného 

prostredia bude potrebné personálne rozšíriť toto oddelenie o manažérske pozície. 

Požiadal poslancov o sprostredkovanie možnosti zamestnania potencionálnym 

kandidátom. 
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Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí: 

doplnila, že v prípade voľnočasových aktivít, počítame s externistami v rámci školských 

prázdnin.  

 

Pavol Ivan, poslanec MsZ: sa opýtal, či je podmienkou ponuky práce pre sociálneho 

pracovníka trvalé bydlisko v Želiezovciach. 

 

Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí 

odpovedala: že to nie je podmienkou, ale bolo by dobré keby bol uchádzač zo 

Želiezoviec. 

 

Ďalšie pripomienky k tomuto bodu neboli. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní zmeny organizačnej štruktúry Mestského 

úradu v Želiezovciach 

 

A.) berie na vedomie 

zmenu Organizačného poriadku Mestského úradu v Želiezovciach v prílohe č. 1 

„Organizačná štruktúra MESTSKÉHO ÚRADU ŽELIEZOVCE“ v znení dodatku č. 16 

s účinnosťou od 01.04.2021. 

 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní:  12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.  8. Správa o výsledku finančnej kontroly č. 2/2021, č. 2/2020 

 

Správu o výsledku finančnej kontroly č. 2/2021, č. 2/2020, predkladá písomne 

hlavný kontrolór mesta. Správa bola poslancom doručená. Tvorí prílohu č. 7 tejto 

zápisnice, poslancom bola doručená. 

 

Poslanci  boli požiadaní, aby sa k správe vyjadrili. 

 

Poslanci nemali žiadne otázky ani pripomienky k predloženej správe. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach prerokovalo Správy  o výsledku finančných kontrol       

č. č.2/2020 a č. 2/2021 

 

A.) berie na vedomie  

 

Správa  o  výsledku  finančných kontrol  č.2/2020  a č. 2/2021. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
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Prítomní: 12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

          

Bod č. 9.  Správa o kontrolne plnenia uznesení MsZ 

 

Správu o kontrole plnenia uznesení MsZ predkladá písomne hlavný kontrolór mesta. 

K zápisnici je správa priložená pod prílohou č. 8. Poslancom bola správa doručená. 

 

Poslanci  boli požiadaní, aby sa k správe vyjadrili. 

 

Zo strany poslancov neboli prednesené žiadne otázky ani pripomienky k predloženej 

správe.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach berie na vedomie správu o kontrolne plnenia uznesení 

MsZ 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 12 poslanci 

Za: 12  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 10.  Správa o činnosti Mestskej polície za mesiac február a marec 2021  

 

Správu o činnosti mestskej polície za mesiac február a marec 2021 predkladá 

písomne náčelník MsP. Správa bola poslancom doručená. Tvorí prílohu č. 9 tejto 

zápisnice. 

 

Primátor mesta vyzval poslancov, aby sa k materiálu vyjadrili. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: oznámil, že ho viacerí obyvatelia oslovovali, 

ohľadom problému s výjazdom vozidiel pri pošte, z dôvodu zaparkovaných 

záchranárskych áut, ktoré sú dlhšie a zasahujú do cestného telesa. Auto vychádzajúce 

od pošty musí vyjsť až 1-1,5 m do cesty aby vodič videl či ide zľava auto. Či sú 

parkoviská určené aj pre také vozidlá ako tam parkujú a či tam majú právo parkovať. 

  

Ing. Ondrej Juhász, primátor: sa vyjadril, že je to verejné parkovisko, ktoré si oni 

vyhradili z vlastnej iniciatívy, na tej ulici je pozdĺžne parkovanie až po penzión Eden, 

mohli by skôr využiť tieto parkoviská. Na druhej strane musíme vytvárať podmienky 

pre jedinú zdravotnú zložku v meste. Situáciu prešetríme a nájdeme nejaké spoločné 

riešenie.  

 

Mgr. Marek Kepka, poslanec MsZ: navrhol sprísnenie kontrol v mestskom parku.   
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Pavel Polka, poslanec MsZ: poprosil náčelníka MsP aby vykonávali kontroly aj 

v parku, keďže je tam už väčší pohyb ľudí. Dôrazne požiadal mestskú políciu aby 

riešili problematiku opitých alebo nadrogovaných občanov. Požiadal ich vytesniť 

z parku, keďže v parku nachádza injekčné striekačky a opitých ľudí a park medzitým 

navštevujú mamičky s deťmi. Vídava v parku distribútora predávajúceho v parku 

drogy, už osobne zbieral porozhadzované injekčné striekačky. Dôrazne poprosil 

mestskú políciu o dôrazné sledovanie a viditeľné výsledky v tejto záležitosti. Je to 

veľmi vážna záležitosť a preto požiadal náčelníka MsP o relevantnú odpoveď.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: sa vyjadril, že prioritou mestských policajtov sú v prvom 

rade okolia základných škôl a materských škôl, v druhom rade by mali vykonávať 

kontroly v parku a okolí kaštieľa a v kultúrnej zóne mesta. Tiež podotkol, že stav 

mestských policajtov je momentálne postačujúci. Pri najbližšej tvorbe rozpočtu, by sa 

mohlo hovoriť aj o zainvestovaní do kamerového systému celého mesta, ktorý by mal 

vyjsť na cca. 70 – 100 tisíc eur. Pre informáciu, niektoré zdedené kamery neevidujú 

pohyb kto prišiel do parku, kaštieľ, časť cyklotrasy, ani novostavby bytových domov 

a v lokalite rodinných domov.  

 

Roland Hanzo, náčelník MsP: súhlasil, že zakamerovanie a osvetlenie mesta by bolo 

veľmi užitočné a pomohlo by. Tiež upozornil, že by výrazne pomohla zmena VZN 

o verejnom poriadku v ktorom momentálne nie je zakázané požívanie alkoholu na 

verejných priestranstvách. Poprosil aby v prípade takýchto situáciách volali hneď 

mestskú políciu, alebo v prípade drog štátnu políciu.  

 

Mgr. Marek Kepka, poslanec MsZ: sa opýtal či by nebolo možné vytvoriť pracovné 

miesto pre správcu parku. Tiež sa opýtal poslanca Miroslava Krišku aká je situácia 

v bike parku, lebo sa tam tiež stretávajú zaujímaví ľudia.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor sa vyjadril že bike park je v zlom stave, táto zóna je 

územným plánom vyčlenená ako rekreačná oddychová zóna. Mali sme s týmto 

priestorom plány na vytvorenie športovej haly, futbalový zväz sa tiež o priestory 

zaujímal.  Je to mestský majetok ktorý by sa mal skultúrniť a do budúcnosti by sa malo 

nájsť využitie týchto priestorov, bola by škoda túto športovo rekreačnú oblasť 

rozdeľovať.   

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: poznamenal, že priestor medzi parkoviskom 

amfiteátra a bike parkom nie je mestský majetok, a pýtal sa či by nebolo možné tú 

zarastenú časť vyčistiť.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: doplnil, že v tejto lokalite so začiatkom pri bike parku, 

pozdĺž gaštanovej aleji, pozdĺž cyklotrasy až po Svodov a svodovský park a jeho okolie 

až po samotu, máme  na skrášlenie, vytvorenie oddychových zón a vysadenie zelene 

odklepnutých cca. 340 000,- Eur. Vyhrala piešťanská firma, ktorá nastúpi na skrášlenie 

týchto priestorov. Do priestorov gaštanovej aleje a do časti hrádze, ktorá nebola 

v projekte zachytená by sme mohli zakúpiť solárne svetlá, keďže vidieť, že tieto trasy 

sú maximálne využívané. Tiež sa objednalo autobusové nástupište pred spoločnosť 

YSSEL, ktoré bude v dohľadnej dobe umiestnené namiesto tej starej hrdzavej, keďže je 

to vstup do mesta. Snažíme sa opraviť oplotenie pozdĺž hlavnej cesty pri štadióne.  

Ďalej je v pláne upravenie Krátkej ulice až po Petőfiho ulicu. Z vlastných prostriedkov  
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plánujeme vyasfaltovanie parkoviska pri telocvični T18, ktoré slúži pre základnú školu 

a občanov.  

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: upozornil, že v bike parku ostali pivničné priestory po  

bývalej budove ktorá tam v minulosti bola a býva v nich 6 až 8 osôb.   

 

Poslanci nemali žiadne ďalšie otázky ani pripomienky k predloženej správe.    

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní berie na vedomie Správu o činnosti 

Mestskej polície za mesiac  február a marec 2021 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Prítomní:  12  poslanci 

Za:  12 poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa hlasovania: 0 poslanec 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 11. Prerokovanie návrhu na kúpu AED – automatického externého 

defibrilátora  

 

Prerokovanie návrhu na kúpu AED – automatického externého defibrilátora 

predkladá primátor mesta písomne. Materiál bol poslancom doručený a tvorí prílohu č. 

10 tejto zápisnice.  

 

Primátor pretlmočil podnet občianky nášho mesta.  

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: súhlasila, ale zaujímalo ju kto bude 

zodpovedný a kde ten prístroj bude umiestnený, v koho majetku bude, z čoho ho 

kúpime a kto zoberie zodpovednosť za použitie prístroja v prípade následkov.  

 

Ing. Kazimír Kovács, poslanec MsZ: sa vyjadril, že prístroj majú v práci, má 

jednoduchú obsluhu, ale školia ich na jeho používanie. Nevie si predstaviť, že by bol 

prístroj pripevnený k niektorej budove. V iných mestách majú prístroj vo vozidlách 

MsP, pri nonstop službe. Kto si zoberie zodpovednosť a či prístroj budú vedieť 

obsluhovať nevie. Nie je proti ale nevie si predstaviť fungovanie v praxi. Nie je to veľká 

položka, okolo 2000,- eur, ale vznikajú následne náklady na akumlátory ktoré je 

potrebné po určitom čase meniť. 

 

Ing. Ondrej Juhász primátor: dodal že zákon o samospráve detaily, čo je povinnosťou 

mesta, na úseku zdravotníctva nerieši.  ako samospráva nemáme priame dopady na 

zdravotníctvo. Na území mesta máme záchrannú zložku v blízkosti centrálnej časti 

mesta a myslí si, že prístroje majú v DOS-kách a závodoch. Tiež si nevie dobre 

predstaviť ako by prístroj obsluhoval laik. Príde mu to ako snaha spraviť niečo dobré 

pre občanov, ale detaily nie sú dopovedané. Finančne by si mesto kúpu prístroja mohlo 

dovoliť. Väčšinou takéto žiadosti posudzujeme s odborníkmi interne, ale predkladateľka 

návrhu žiadala o výslovné prerokovanie zastupiteľstvom. Keby sme sa rozhodli zakúpiť 

tento prístroj prikláňam sa k tomu aby ho mala v aute MsP, keďže je mobilná. Zatiaľ 

navrhol poradiť sa v tejto veci a túto iniciatívu zatiaľ zobrať na vedomie.  
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Miroslav Kriška, poslanec MsZ: nevie či má efekt zakúpenie tohto prístroja, ak by sa  

prístroj zakúpil aby mal efekt musí k nemu mať občan prístup 24/7. Myslí si že je 

potreba podobného prístroja skôr v noci, a cez deň sú záchranné zložky a zdravotníci 

rýchlejší. Človek musí vedieť ako prístroj používať. Prístroj majú v závode aj oni 

a školia ich na použitie.  

 

Poslanci nemali žiadne ďalšie otázky a pripomienky k návrhu.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní návrhu na kúpu AED – automatického 

externého defibrilátora  

 

A.)  berie na vedomie 

 

návrh na kúpu AED 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prítomní: 11 poslanci 

Za: 11  poslanci 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 12. Interpelácia poslancov 

 

V rámci interpelácie neboli prednesené žiadne interpelačné príspevky. 

 

Bod č. 13. Diskusia 

 

Miroslav Kriška, poslanec MsZ: sa opýtal, ohľadom testovania uskutočňovaného v 

telocvični, prečo sa testovanie robí na zmluvu s Obcou Farná a prečo ho nerobí mesto 

priamo aby na ňom mesto malo zisk.  

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku: odpovedal, že na 

každom teste mesto získa cca. 1,5 - 2 eurá. Vlani keď bola možnosť si Farná vybavila 

všetky potrebné oprávnenia na prevádzkovanie mobilného odberového miesta, následne 

bola uzavretá zmluva, s tým že z 5,- eur ktoré platí štát, 1,- eur zaplatíme obci Farná 

a zo zvyšných 4,- eur musíme pokryť zamestnancov a ostatné náklady. Po testovaniach 

čo máme za sebou môžem povedať že mesto je na tom ziskové.  

 

Ing. Ondrej Juhász primátor, doplnil, že je snaha všetky získané financie minúť            

na nákup ochranných prostriedkov.  

 

Mgr. Peter Haris, vedúci oddelenia správy mestského majetku doplnil, že napríklad aj 

respirátory pre dôchodcov boli nakúpené z tohto peňazí. Ak má niekto podobnú otázku 

môže sa na nás obrátiť, lebo my tu máme všetky údaje, konkrétne pán Ábel.  

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: sa vyjadril k téme očkovania. Čo sa týka 

Nitrianskeho kraja, predtým než bolo zriadené veľkokapacitné očkovacie centrum bolo 
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možné sa zaočkovať iba v nemocniciach na území Nitrianskeho kraja kde boli tie 

kapacity veľmi obmedzené. Pred piatimi týždňami sa zriadilo veľkokapacitné očkovacie 

centrum v Nitre, kde sa cez víkend zaočkuje 4000 ľudí. Minulý víkend sa otvorilo 

očkovacie centrum v Šali a v Štúrove, kde je kapacita očkovania 1500 a 1500. 

V pondelok schválili veľkokapacitné očkovacie centrum v Leviciach a v Nových 

Zámkoch. V Leviciach bude veľkokapacitné očkovacie centrum v areály nemocnice, 

ktoré otvoria do dvoch týždňov, predbežné informácie sú také že v sobotu sa zaočkuje 

1000 a v nedeľu 1000 ľudí. Keď sa otvoria tieto veľkokapacitné očkovacie centrá bude 

kapacita týchto očkovacích centier 10 000 týždenne. Na Slovensko sa týždenne dostane 

cca. 70 000 vakcín ktoré sa prerozdelia do krajov, čo bolo okolo 6-7 tisíc týždenne. 

Bolo prisľúbené, že sa to od budúceho týždňa navýši o sto percent čo je 140 000 

týždenne, väčšinou to budú vakcíny Pfizer a čiastočne Moderna. V nitrianskom kraji sa 

bude týždenne očkovať cca. 16 – 17 tisíc ľudí. V ostatných menších mestách ak bude 

požiadavka zo strany občanov, otvoria sa očkovacie centrá. Čo sa týka výjazdových 

očkovacích centier, prvá sa odsúhlasila ministerstvom v Kollárove, začne sa očkovaním 

v domovoch sociálnych služieb a následne bude možnosť pre obce nahlásiť záujemcov, 

orientačný termín je koniec mája. U niektorých občanov ako problém sa javí dostupnosť 

očkovacích centier, preto by bolo dobré zaoberať sa s otázkou zabezpečenia dopravy 

pre občanov, ktorí nemajú možnosť sa ako dostať do očkovacích centier.   

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: súhlasil a vyjadril sa že sa vyčísli objem potrebných 

prostriedkov a v rámci rozpočtových zmien zabudujeme do rozpočtu náklady na 

dopravu občanov do očkovacích centier a žiadal mestské zastupiteľstvo o odsúhlasenie 

takejto zmeny rozpočtu.  

  

Ing. Diana Csicsmanová, vedúca oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí: 

doplnila, že by bola možnosť a bol by aj vyhovujúci paragraf na preplatenie dopravných 

nákladov. Vzhľadom k tomu, že je to určitá forma sociálnej služby, by o takúto službu 

obyvatelia mali požiadať a nahlasovať sa. V prípade, že by sa táto forma podpory 

uskutočnila, bude potrebné preverovať rodinné zázemie žiadateľov, aby to boli 

oprávnené náklady samosprávy. 

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: dodal, že zhruba pred mesiacom po konzultácii 

s riaditeľom nemocnice v Leviciach sa zmapoval záujem o očkovanie obyvateľov  

v našom meste, za účelom otvorenia očkovacieho centra v Želiezovciach. Na základe 

poslednej konzultácie s  riaditeľom nemocnice v Leviciach, však vyšlo najavo že o tom 

nerozhoduje riaditeľ nemocnice. Mesto žiadalo NSK zabezpečiť očkovanie pre 

seniorov, imobilných a ťažko zdravotne postihnutých občanov formou výjazdového 

očkovacieho centra, ale k dnešnému dňu sme odpoveď nedostali.   

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: mrzí ho, že v našom meste sa nezriadilo očkovacie 

centrum, NSK sa o to nepostaral. Podporuje iniciatívu vyčlenenia finančných 

prostriedkov na zabezpečenie odvozu obyvateľov na očkovanie, ale vidí riziko 

v hromadnej doprave dôchodcov autobusom, keďže je tam vysoká možnosť nakazenia 

sa.  

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: očkovacie centrum sa môže zriadiť v meste až 

potom ako sa zriadi očkovacie centrum v Leviciach. Doteraz bol nedostatok vakcín, 

preto nebolo možné zriadiť ďalšie očkovacie centrá.  
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Ing. Ondrej Juhász, primátor informoval, že termín otváracieho podujatia a tlačovej 

konferencie k projektu kaštieľa INTEREG je 9.júna 2021. Konferencia a otváranie 

podujatia sa uskutoční online v maďarskom jazyku. Poslanci ktorí majú záujem spoznať 

partnerov môžu prísť. Ďalej má mesto možnosť podať žiadosť o nenávratný finančný 

príspevok z integrovaného regionálneho operačného programu na zlepšenie 

environmentálnych projektov v mestách, tzv. vnútroblokov sídlisk, ide o výsadbu zelene 

a v menšej miere aj mobiliáru. Výzve vyhovujú lokality sídlisko na Fučíkovej ulici, 

sídlisko pri Vrbovci a medzi činžiakmi na Mierovej ulici. Termín prvého kola končí      

28. mája a je potrebné uznesenie mestského zastupiteľstva.  Dal do pozornosti výzvu 

pre fyzické osoby z rezortu dopravy na zateplenie a výmenu okien starších rodinných 

domov, požiadal o propagáciu výzvy. 

Informoval poslancov o prijatom liste od manželky pána Szűcsa umelca zo Želiezoviec, 

žijúceho v Maďarsku. V minulosti tu mala byť jeho výstava obrazov. Jeho manželka nás 

kontaktovala a ponúka nám obrazy na výstavu. Chce mestu darovať niektoré z jeho 

umeleckých diel. V liste je naznačené, že predchádzajúcou érou im bola prisľúbená 

finančná odmena za tieto obrazy. Požiadal o vyjadrenie poslancov, ktorí si na niečo 

z toho z predchádzajúcej éry pamätajú.  

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: sa vyjadril, že v minulosti prišiel pán Szűcs aj                       

s terajšou manželkou do múzea a oznámili mu, že chcú darovať mestu 30 obrazov - 

prierez zo životného diela, ale žiadali aj usporiadanie výstavy. Táto výstava sa 

nezrealizovala. Tento človek by si zaslúžil mať aj trvalú výstavu. Požiadal aby sa vec 

riešila interne v rámci MsZ. Pretlmočil tiež, žiadosť o vytvorenie kovového srdca na 

zber vrchnákov. Pripomenul, že na rok 2021 nežiada po piatich rokoch rekonštrukciu 

fasády múzea. 

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: s pánom poslancom Csonkom už pol roka hovoria 

o zbere vrchnákov.  

 

Ing.  Ladislav Sokol, poslanec MsZ: požiadal o informácie ohľadom bytovej výstavby, 

na nájomné byty má mesto viac ako 117 žiadostí, zaujímali ho ďalšie lokality v meste 

a mestských častiach, ktoré by mohli byť využité na bytovú výstavbu.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: odpovedal, že má mesto rozpracovanú bytovú výstavbu, 

ktorú bude riešiť pán Hasznos v mikulskej časti. Mesto to nebude stáť nič a s týmito 

bytmi bude disponovať mesto. Tak isto to je aj prípade tých 100 bytov na Letnej ulici, 

v lokalite „pod nemocnicou“. Prišla aj žiadosť na bývalý daňový úrad, aj ten by mal byť 

prerobený na byty. Na najbližších zastupiteľstvách budeme hovoriť aj o centrálnej časti 

mesta, ktorá by mala byť využitá na výstavbu, všetky akcie by mali prebiehať bez účasti 

mesta.  Je to základom rozvoja mesta. Dali sme nezáväzne urobiť prieskum z programu 

rozvoja Sme rodina. Patríme medzi mestá ktoré majú pripravené pozemky, časť 

priemyselného parku, aj iné lokality. Mesto s týmito štátnymi bytmi nemá nič spoločné, 

iba sprostredkuje pozemky. Pre nás vytipovali lokalitu Veľký Dvor. Je to v súvislosti 

s najväčším zamestnávateľom v meste od 50-tich rokov a výstavbou detenčného ústavu 

v Hronovciach. Na samotnú bytovú výstavbu bude vyčlenené  jedno celé rokovanie 

zastupiteľstva.  

 

Ladislav Sokol, poslanec MsZ: podotkol, že keďže sa plánuje také množstvo výstavby, 

bolo by potrebné zahlásiť náš zámer na Západoslovenskú distribučnú, keďže má takú 

dlhú čakaciu dobu.  
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Zoltán Gubík, občan mesta: sa prihlásil o slovo a pripojil svoje postrehy v súvislosti s 

neprispôsobivými občanmi v parku a tiež požiadal o riešenie situácie mestskou políciou. 

Žiadal pravidelné, pešie kontroly v parku. Informoval sa tiež o presnej lokalite bytovej 

výstavby v mestskej časti Svodov.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor: odpovedal, že uvedená lokalita je podchytená v územnom 

pláne mesta a prístup k predmetným bytovkám bude od štátnej cesty cez nezastavaný 

pozemok vo vlastníctve mesta.  

 

Peter Jankovič, občan mesta sa zaujímal ohľadom časového harmonogramu prác na  

kanalizačnej sieti a ohľadom poradia uskutočňovania výstavby jednotlivých ulíc.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: odpovedal, že harmonogram  nie je stanovený 

a momentálne prebieha kontrola verejného obstarávania.  

 

Peter Jankovič, občan mesta sa tiež informoval o termíne ponúknutia nových mestských 

pozemkov na výstavbu.  

 

Ing. Ondrej Juhász primátor mesta: odpovedal, že koncom leta sa plánuje ponúknuť 

osem pozemkov v priestoroch autokempingu. Na území mesta majú pripravené 

pozemky na výstavbu aj spoločnosti Euro Energy a tiež pán A. Nagy.   

 

Zoltán Gubík, občan mesta: sa opýtal, či sa budú robiť cesty na miestach, kde nebude 

robená kanalizácia.  

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: odpovedal, že cesty zatiaľ nebudú urobené. Po 

dostavaní kanalizácie sa budú upravovať tieto cesty a bude to stáť cca. 3 700 000 eur. 

Cesty sa dostanú na rad ako posledné. 

 

Viac diskusných príspevkov nebolo. 

 

Hlasovacia tabuľka je prílohou č. 11 tejto zápisnice. 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 1.  Schválenie programu rokovania 

 

uznesenie č.22/2021 
 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach 

A.  s c h v a ľ u j e 

program rokovania 25. zasadnutia mestského zastupiteľstva  s doplnením.  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 2.  Voľba návrhovej komisie 

 

uznesenie č.23/2021 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach na návrh primátora mesta   

v o l í :  

Návrhovú komisiu v zložení : 

1..Pavel Ivan, poslanec MsZ. 

2. Mgr. Marek Kepka, poslanec MsZ 

3. Ing. Ľudovít Baka, poslanec MsZ 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 3. Návrh VZN č. 3/2021 o prijímaní detí na predprimárne vzdelávanie 

v materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce 

 

uznesenie č. 24/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní Návrhu Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Želiezovce č. 3/2021 o prijímaní detí na predprimárne 

vzdelávanie v materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Želiezovce 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Želiezovce č. 3/2021 o prijímaní detí na 

predprimárne vzdelávanie v materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Želiezovce. 
 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 4. Prerokovanie žiadosti Mgr. Z. Michlovej o odkúpenie pozemku 

v záhradkárskej osade „Medzijarky“ 

 

uznesenie č. 25/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: 

„Prerokovanie žiadosti Mgr. Z. Michlovej o odkúpenie pozemku v záhradkárskej osade 

“Medzijarky”“ 

  

A) vyhlasuje 
v zmysle geometrického plánu č. 69/2019 vyhotoveného Anastáziou Gúdorovou dňa 

26.10.2020 a úradne overeného na katastrálnom odbore Okresného úradu v Leviciach 

dňa 3.11.2020 pod č. 1108/2020 novovznikajúcu parc. C-KN č. 1629/99 – ostatná 

plocha o výmere 229 m
2
, ktorá vzniká z parc. C-KN č. 1627/93 – zastavané plochy o 

výmere 3 367 m
2
, vedenej katastrálnym odborom Okresného úradu Levice v obci 

Želiezovce, v k. ú. Želiezovce na LV č. 1, vo vlastníctve mesta Želiezovce v celosti 

(1/1) za majetok prebytočný,  

  

B) ukladá 
oddeleniu správy mestského majetku a služieb 

      zverejniť podľa textu materiálu zámer mesta Želiezovce odpredať v zmysle 

geometrického plánu č. 69/2019 vyhotoveného Anastáziou Gúdorovou 

novovznikajúcu parc. C-KN č. 1629/99 – ostatná plocha o výmere 229 m
2
, podľa 

§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení t. j. z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa, v prospech p. Mgr. Z. Michlovej a jej manžela 

p. Jozefa Michlu, bytom Kuraľany 118 za cenu 1 €/m
2
 (t. j. 229 € spolu), ktorá bude 

splatná do 10 dní po uzavretí zmluvy. Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v 

záujme žiadateľky a jej manžela zosúladiť skutočný stav ohľadom nimi užívanej 

nehnuteľnosti so stavom vedeným v katastri nehnuteľností. 

  

      pripraviť návrh znenia kúpnej zmluvy a predložiť ho na schválenie MsZ v 

Želiezovciach. 

 

Termín: máj 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 5 a).  Prerokovanie žiadosti spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o. 

o zapísanie vecného bremena „in rem“      
 

uznesenie č. 26/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Návrh 

na zápis vecného bremena „in rem“ na pozemkoch vo vlastníctve mesta v prospech 

MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o.“ 

  

A.) schvaľuje 
zámer na zápis vecného bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 

ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v 

prospech spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. o., so sídlom: Budyšínska č. 36, 831 02 

Bratislava, IČO: 46567275, 

  

Obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Želiezovce: 

a)    strpieť na nasledujúcich pozemkoch vo vlastníctve mesta Želiezovce  

  

k. ú. Želiezovce:  parc. C - KN č. 779/42  – záhrada o výmere 45 m
2
,  

parc. C - KN č. 779/37  – ostatné plochy o výmere 78 m
2
.
 
 

k. ú. Mikula:  parc. C - KN č. 2595  – zastavané plochy o výmere 5359 

m
2
. 

  

v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 5/2021 vyhotovenom dňa 4.2.2021 

geodetickou kanceláriou URBAN-LAUKO, s. r. o. a úradne overenom na katastrálnom 

odbore Okresného úradu v Leviciach dňa 9.3.2021 pod č. 163/2021 

  

umiestnenie, uloženie, prevádzkovanie, nerušené užívanie, opravu, údržbu, kontrolu, 

demontáž, rekonštrukciu, modernizáciu alebo stavebné zmeny inžinierskej stavby – 

elektrickej prípojky – 22 kV VN káblu, vrátane všetkých súčastí a príslušenstva a s tým 

súvisiacu činnosť, strpieť právo vstupu a vjazdu na uvedené pozemky motorovými, 

nemotorovými vozidlami príp. technickými strojmi aj peši a to len v nevyhnutnom 

rozsahu a po nevyhnutne potrebný čas. 

  

b)   Vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“. 

c)    Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu vo výške 750 €. 

d)   Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú. 

  

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v snahe spoločnosti MVE ŽELIEZOVCE, s. r. 

o. zosúladiť stav vedený katastrálnym odborom Okresného úradu Levice s existujúcim 

skutočným stavom vzniknutým dodatočne prebiehajúcou výstavbou cyklotrasy v 

predmetnom území. 
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B.) ukladá 
oddeleniu správy mestského majetku a služieb zverejniť zámer na zápis vecného 

bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech spoločnosti MVE 

ŽELIEZOVCE, s. r. o., so sídlom: Budyšínska č. 36, 831 02 Bratislava, IČO: 46567275, 

podľa textu materiálu a na najbližšie zasadnutie MsZ v Želiezovciach predložiť znenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena na schválenie.  

 

Termín: máj 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb  

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



768 

 

U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

Bod č. 5 b). Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve 

mesta na ul. Komenského (SLOBODÁREŇ) 

 

uznesenie č. 27/2021 

 

Prerokovanie návrhu na zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta 

na ul. Komenského (SLOBODÁREŇ) predkladá vedúci oddelenia správy mestského 

majetku a služieb. Materiál bol poslancom doručený a tvorí prílohu č. 10 tejto zápisnice.  

 

 Primátor požiadal poslancov aby sa k návrhu vyjadrili.  

 

Člen návrhovej komisie predniesol nasledovný návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Návrh na 

zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta na ul. Komenského 

(SLOBODÁREŇ)“ 

 

A.) r u š í 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Želiezovce č. 11/2021 zo dňa 4.2.2021, 

 

B.) s ch v a ľ u j e 

zámer na zriadenie vecného bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s., so sídlom: Čulenova č. 6, 

816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518 

 

Obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Želiezovce: 

b) strpieť na nasledujúcich pozemkoch vo vlastníctve mesta Želiezovce  

 parc. C-KN č. 2377 – ostatná plocha o výmere 1 873 m
2
, 

 parc. C-KN č. 221/2 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 011 m
2
, 

 parc. C-KN č. 2407/16 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 12 556 m
2
, 

vybudovanie, uloženie a prevádzkovanie zariadení ZsD, a. s. (podzemné NN a VN 

vedenia na ulici Komenského). 

 

e) Vecné bremeno sa zriaďuje „in personam“. 

f) Vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne. 

g) Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v rozšírení infraštruktúry na území mesta 

Želiezovce zo strany a na náklady vlastníka a investora stavby BD 19 B. J. na ulici 

Komenského v Želiezovciach (budova býv. Slobodárne). 

 

C.) u k l a d á 

oddeleniu správy mestského majetku a služieb zverejniť zámer na zriadenie vecného 

bremena z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech spoločnosti Západoslovenská 
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distribučná, a. s., so sídlom: Čulenova č. 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518, podľa 

textu materiálu.  

 

Termín: máj 2021 

Zodpovedný: vedúci oddelenia správy mestského majetku a služieb 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č.  6. Informácia  o stave prípravy výstavby nájomných bytov (NB) 

v lokalite pod nemocnicou a návrh na odsúhlasenie ďalšej lokality na výstavbu NB 

v k.ú. Svodov 

 

uznesenie č. 28/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu 

A) berie na vedomie  

predloženú informáciu.  

B) ukladá 

a) zahájiť práce na zmenách a doplnkoch územného plánu mesta na rozšírenie zoznamu 

verejnoprospešných stavieb vo funkčno priestorových zónach (FPZ) č. 4, 15 a 16 

v záujme výstavby nájomných bytov v lokalite pod nemocnicou a v k.ú. Svodov 

b) podať informáciu o priebehu prác na májovom zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

Želiezovce.  

Termín: v texte 

Zodpovedný: vedúca oddelenia výstavby, územného rozvoja a životného prostredia 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 7.  Informatívna správa o zmene organizačnej štruktúry 

 

uznesenie č. 29/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní zmeny organizačnej 

štruktúry Mestského úradu v Želiezovciach 

 

A.) berie na vedomie 

zmenu Organizačného poriadku Mestského úradu v Želiezovciach v prílohe č. 1 

„Organizačná štruktúra MESTSKÉHO ÚRADU ŽELIEZOVCE“ v znení dodatku č. 16 

s účinnosťou od 01.04.2021. 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 8.  Správa o výsledku finančnej kontroly č. 2/2021, č. 2/2020 

     

uznesenie č. 30/2021 

 

  Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach prerokovalo Správy  o výsledku finančných 

kontrol č. č.2/2020 a č. 2/2021 

 

A.) berie na vedomie  

 

Správa  o  výsledku  finančných kontrol  č.2/2020  a č. 2/2021. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 9.  Správa o kontrole plnenia uznesení  
 

uznesenie č. 31/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach  

 

berie na vedomie      

 

Správu o kontrole plnenia znesení MsZ.  

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 10.  Správa o činnosti Mestskej polície za mesiace február a marec 2021  

 

uznesenie č. 32/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní 

 

berie na vedomie  

 

Správu o činnosti Mestskej polície za mesiac február a marec 2021 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

z 25. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 29. apríla 2021 v Želiezovciach 

 

K bodu č. 11. Prerokovanie návrhu na kúpu AED – automatického externého 

defibrilátora pre potreby 

 

uznesenie č. 33/2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní návrhu na kúpu AED – 

automatického externého defibrilátora  

A.) berie na vedomie 

Návrh na kúpu AED 

 

 

 

 

Ing. Ondrej JUHÁSZ 

               primátor mesta 
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Bod č. 14. Záver 

 

Primátor mesta Želiezovce, Ing. Ondrej Juhász poďakoval prítomným za účasť a 

25. zasadnutie  Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach ukončil.      

 

 

 

 

 

 

 

 

                                  Ing. Ondrej JUHÁSZ  v. r.  

                                                  primátor mesta 
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